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 Народна посланица и потпредседница Странке слободе и правде Мариника Тепић
упутила је, у отвореном писму, три питања епидемиологу Предрагу Кону у вези са
поновљеним гласањем на парламентарним изборима у среду, 1. јула.

  

  "Поштовани др Кон,   

За мање од три дана, у среду 1. јула, одржаће се друго по реду највеће окупљање у
Србији, за више од 200 хиљада грађана на поновљеном гласању тзв. избора.

  

Током читавог дана, поред њих, константно ће међу четири зида боравити најмање
10.000 чланова бирачких одбора, плус током ноћи ручно, и међусобно бројати стотине
хиљада листића, и радног материјала. И све то одмах након првог највећег окупљања
пре шест дана, са готово три милиона људи током 13 сати.

  

Нова званична ескалација броја заражених од Цовид-19 само дан након избора у
недељу, потпуно сличи озваничењу првог зараженог случаја у марту само дан након
предаје изборне листе СНС, већ тада са 50.000 људи у четири зида током неколико сати
потписивања СНС листе.

  

Последично, у последњих шест дана потврђена је инфекција више чланова РИК-а,
градских и општинских изборних комисија и бирачких одбора.

  

Не могу крити разочарење због Ваше јучерашње, и закаснеле изјаве да је било
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притисака да се избори одрже, јер је чујемо тек након 'избора', уместо пре.

  

Као и због љутње коју сте показали према грађанима који су збуњени, или сасвим
оправдано сумњају у изјаве које долазе из Кризног штаба, нарочито од чланица
Брнабић, и Кисић које су политички обојене, док људи сатима леже по тротоарима
испред Цовид амбуланти чекајући тестирање, и резултате.

  

Или због свих нас смо недељама упозоравали да су избори у невреме још увек снажне
епидемије права темпирана бомба, која ће угрозити опште јавно здравље целе Србије.

  

Ипак, неретко сте остајали као острво савести у мору инструментализованих чланова
Кризног штаба којима се стога ни не обраћам, но Вама, уз молбу да нам стога јасно
одговорите на следећа питања: 

  

1. Уколико гласање у среду 1. јула сматрате ризичним по здравље, и животе наших
грађана, хоћете ли јавно тражити да се оно не одржи? 

  

2. Које тачно мере сматрате да треба применити у затвореном, и отвореном простору? 

  

3. Да ли је сада кључно затварање ноћних клубова? 

  

Или ћете поднети оставку?

  

Овог пута очекујемо Ваш одговор пре поновљеног гласања у среду 1. јула, уједно, и као
прилику да сачувате наше поверење. 

  

С уважавањем, 
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Мариника Тепић, народна посланица."

  

(Н1)

  

 3 / 3


